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Framlagda förslag till beslut 
Ordföranden yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

 

Beslutsgång 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 

 

Särskilt uttalande 
Åsa Jernberg (MP) lämnar särskilt uttalande enligt följande:  

Det är positivt att förvaltningen föreslår att de föreningar som vill ansöka om idrottsbonus 

först deltar på ett informationsmöte om fysiskt inaktiva och vilka preferenser dessa har samt 

om dem som står utanför föreningslivet och annan organiserad fritidsverksamhet.  

 

Förvaltningen bör vid sådana informationstillfällen även informera om hur man skapar en 

inkluderande verksamhet för hbtq-ungdomar och andra grupper som kan ha större tröskel att 

delta i föreningslivet. 

 

 
§ 166 
Utveckling av Gubbängens sportfält 

Inriktningsbeslut 
Dnr: 311-471-2012 

 

BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar följande: 

 

Idrottsnämnden ger idrottsförvaltningen i uppdrag att ta fram underlag för 

genomförandebeslut för anläggning av ett sportfält på Gubbängsfältet med en 

sammanlagd uppskattad investeringsutgift om 60 mnkr. Investeringen medför en 

tillkommande hyresutgift om 4,2 mnkr år ett. 

 

 

Ärendet 
Idrottsförvaltningen redovisar ett tjänsteutlåtande daterat 2013-12-02. 

I planeringen av den nya stadsdelen på Årstafältet är en av förutsättningarna att rugbyplanerna 

på Årstafältet kan flyttas till Gubbängsfältet inom Farsta stadsdelsområde. 

  

Förstudier har utförts av idrottsförvaltningen och exploateringsnämnden vilket lett fram till ett 

utvecklingsförslag. I förslaget anläggs en fullstor konstgräsfotbollsplan inklusive belysning 

samt två fullstora naturgräsplaner för rugbyverksamhet, en belyst motionsslinga runt fältet samt 

servicefunktioner för omklädnad, toaletter, café, klubbhus, utomhusgym, cykel- och 

kompletterande bilparkering med mer. Förslaget stämmer bra överens med idrottsnämndens 

långsiktiga intentioner att möjliggöra för mer och fler aktiviteter för motion och rekreation. 

Förslaget innebär en detaljplaneändring av fältet från parkmark till idrottsmark.  

 

Totalt uppskattas investeringen uppgå till cirka 60 mnkr, vilket innebär en uppskattad 

hyreskostnad för idrottsnämnden om 4,2 mnkr.  
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Idrottsförvaltningen och fastighetskontoret föreslås i detta tjänsteutlåtande att arbeta vidare med 

det pågående planarbetet där fastighetsnämnden medger en kostnad inom ramen om högst 5 

mnkr i syfte att ta fram ett beslutsunderlag inför genomförandebeslut. 

 

Förvaltningens förslag till beslut  
Idrottsförvaltningen föreslår att idrottsnämnden beslutar: 

 

Se under rubriken BESLUT. 

 

Framlagda förslag till beslut 
Ordföranden yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

 

Beslutsgång 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 

 

 
§ 167 
Anläggande av en 11-manna fotbollsplan på Stadshagens IP och en 
11-manna fotbollsplan inom Fredhäll 1:1 

Inriktningsbeslut 
Dnr: 412-938-2013 

 

BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar följande: 

 

1. Nämnden godkänner i huvudsak förvaltningens förslag till beslut 

 

2. Idrottsförvaltningen får i uppdrag att inför kommande 

genomförandebeslut tydliggöra tidsplanen så att det framgår att 

fotbollsplanen i Fredhällsparken ska vara iordningsställd innan dess att 

byggnation påbörjas på Stadshagens IP 

 

Nämnden anför därutöver följande:  

Det är glädjande att staden äntligen hittat en helhetslösning för den aktuella platsen. 

Förslaget innebär en permanent lösning för tennisen, ett stort antal nya bostäder i 

centrala Stockholm och en bra lösning för den fotbollsplan som behöver tas i anspråk i 

Stadshagen. 

 

Det är dock viktigt att i det fortsatta arbetet förtydliga tidsplaneringen för projektet. Den 

nya fotbollsplanen i Fredhällsparken ska vara iordningsställd innan dess att Stadshagens 

IP börjar bebyggas. Detta är viktigt för att skapa rimliga förutsättningar för fotbollen 

och idrotten att kunna verka på Kungsholmen även under byggtiden av Stadshagens IP.   

 

 

Ärendet 
Idrottsförvaltningen redovisar ett tjänsteutlåtande daterat 2013-11-20. 

För området Stadshagen mellan Mariedalsgatan/Mariebergsgatan och Hornsbergs strand/S:t 

Göransgatan planeras ett antal projekt där några är markanvisade sedan tidigare. Sedan tidigare 

finns markanvisningsavtal tecknade med AB Stockholmshem, Svenska Hem i Bromma AB,  


